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معاون اول قوه قضاییه:

برگزاری برخی مجالس به نام اباعبدالله، حاصل برنامهریزی اتاق فکر انگلیس و دشمن است
معاون اول قوه قضائیه با بیان اینکه مجالس امام حسین(ع) باید طوری برگزار شود که دین خدا احیا شود، گفت: نباید در عزاداریها خدای ناکرده

بدعتی به وجود بیاد، چرا که گاهی مواقع به نام اباعبدالله مجالسی برگزار میشود که اتاق فکر انگلیس و دشمن برای آنها برنامهریزی میکند.

به گزارش سایت خبری پرسون، معاون اول قوه قضاییه شب هشتم ماه محرم با حضور در جمع عزادارن زینبیه اعظم زنجان با تسلیت ایام عزاداری به
تمام شیعیان با اشاره به برگزاری مراسم عزاداری اهل بیت در زنجان و ارادت مردم این دیدار به اباعبدالله الحسین(ع)، اظهار کرد: به حق مقام معظم

رهبری زنجان را به عنوان پایتخت شور و شعور حسینی نامیدهاند.

محمد مصدق با بیان اینکه شناخت باید طوری باشد که باید قدم به قدم با امام جلو برویم، چرا که او میتواند زندگی ما را تغییر دهد، تصریح کرد: اگر
امام را درست بشناسیم، این راه، مسیر زندگی ما را تغییر خواهد داد.

وی با بیان اینکه اگر شناخت ما نسبت به اباعبدالله سطحی باشد در زندگی منحرف میشویم، گفت: کوفیان ۱۲ هزار نامه به امام نوشتند و گفتند ما
پشتیبان شما هستیم، اما پس از چند روز مسلم را تنها گذاشتند، جمعیت همان جمعیت بود، چرا چون مسیر امام را نشناختند و شناختشان از امام

سطحی بود.

وی با بیان اینکه باید امام حسین (ع) و هدفش را درست شناخت و اگر امام را درست بشناسیم، در برنامههای زندگیمان تغییر حاصل میشود، گفت:
باید از مجالس عزاداری بهره جست اما نه بهره سطحی و اگر شناخت از اهداف امام سطحی باشد به درد نخواهد خورد.

وی با بیان اینکه مجالس امام حسین (ع) باید طوری برگزار شود که دین خدا احیا شود و من به مجالس عزاداری مردم زنجان افتخار میکنم، ادامه داد:
نباید در عزاداریها خدای ناکرده بدعتی به وجود بیاید، چرا که گاهی مواقع به نام اباعبدالله مجالسی برگزار میشود که اتاق فکر انگلیس و دشمن برای

آنها برنامهریزی میکند.

حجتالاسلام و المسلمین مصدق با انتقاد از تزئین ماشین با گل به نام حضرت قاسم (ع) گفت: جوانان عزیز مراقب باشید شما را منحرف نکنند، مگر با
عقل جور در میآید که روز عاشورا عروسی اتفاق بیافتد.

وی با اشاره به عزاداریهای مردم زنجان و با بیان اینکه در این شهر هیئتهای ریشهدار زیاد است، تصریح کرد: خدا را شاکر باشید که خداوند این
نعمت را به شما داده تا در این مسیر قدم بردارید.

گفتنی است که معاون اول قوه قضاییه در ادامه برنامه سفر به زنجان دقایقی با حضور در جمع عزاداران هیئت ثارالله زنجان و حسینیه اعظم زنجان به
عزاداری پرداختند.


